
Til: Skatteministeren

Dato: 16. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 702
Ministeren bedes oplyse, hvor mange multinationale selskaber og/eller kapital-
fondsejede selskaber der d.d. på lige fod med ISS har modtaget eller vil modtage
et skattekrav fra de danske skattemyndigheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 27. september 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nick.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand

1/1

Skatteudvalget 2009-10
SAU alm. del Spørgsmål 702
Offentligt


		Folketingstidende
	2010-09-30T15:31:59+0200
	Danmark
	Folketinget - Folketingets administration
	Publishing




